
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 14
Nové Hodolany

Č. 4 / 2024 03. 04. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Binder Svatopluk, Mgr. Ph.D., Živcová Lucie, Skokanová Ivana, Prchal Vítězslav, PhDr.
Ph.D., Bolek Jan, Bc., Horáček Evžen, Ing., Čermáková Martina, Prstek Aleš, Ing., Boráková
Barbora, Mgr.

Omluveni: Domácí Alenka, Kopková Zuzana, Mgr.

Hosté: Pan Šotola za MPO

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Report
MPO opět pozoruje, že jsou často přeplněné koše u nádraží, hlavně o víkendech. Doporučuje kontrolu
technického stavu odpadkových košů

2.2 Deratizace
Vzhledem k teplému počasí doporučuje zintenzivnit deratizaci před nádražím.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Výměna houpačky - Předáno

Starší požadavky

 
Zápis č. 10/2023 ze dne 04. 10. 2023: Odstranění keřů u zídky u spojnice mezi Černá cesta a Sokolovská (Hopi
Popi) - Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 04. 10. 2023: Umístění gumových dopadových dlaždic okolo kolotoče na hřišti Orlák na
Černá cesta. - Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 04. 10. 2023: Instalace mechanické zábrany - Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 01. 11. 2023: Přidání kolostavů před ZŠ Hálkova - V realizaci
Zápis č. 1/2024 ze dne 17. 01. 2024: Obnovení zrušených přechodů pro chodce na Kaštanová a Dr. Milady
Horákové - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 17. 01. 2024: Obnova žlutého značení - Předáno
Zápis č. 1/2024 ze dne 17. 01. 2024: Zrušení přechodu pro chodce na mostě u Bristolu - Předáno
Zápis č. 2/2024 ze dne 07. 02. 2024: Úprava dopravního značení v ulici Božetěchova - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Názory KMČ na kašnu u krajského úřadu



Hudba není nutná.
Umíme si představit, že se fontána zruší, není na vhodném místě.
Klidně zjednodušit a jednou za čas pustit vodotrysk.
Bazének je nežádoucí.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
Neevidujeme zádné požadavky SMOL.

7 Nové požadavky

1 Vnitroblok Kaštanová - kondice stromu

KMČ požaduje prověření stavu viditelně uschlého stromu u laviček ve vnitrobloku  ulice Kaštanová.

2 Navýšení ceny za údržbu zeleně!

KMČ žádá OMZOH o zdůvodnění, proč byla navýšena částka na údržbu zeleně kolem hřiště Blanická  Dále
prosíme, zda by komise nemohla být o částce za následnou péči informována již na začátku kalendářního roku.
Vzhledem k tomu, že jsme byli  oddělením komisí městských částí vyzváni k naplánování akcí do konce března,
nemáme v současnosti  žádné volné prostředky na letošní uhrazení částky nutné na následnou péči, neboť jsme
se o její výši dozvěděli až po termínu březnového jednání komise, kde jsme finalizovali naše investiční akce pro
rok 2024.

3 Vodorovné značení zákaz stání v ulici Dukelská

Požadujeme prověření, zda je možné prodloužit vodorovné značení před výjezdem z vnitrobloku na ulicu
Dukelská cca o 0,5 m směrem k ulici U Soutoku dle přiloženého nákresu. Podmínkou je, že se neomezí počet
parkovacích míst.

4 Otevření hřiště u ZŠ Hálkova pro veřejnost

Prosíme o odpověď občanům, zda je možné zpřístupnit hřiště u ZŠ Hálkova pro veřejnost.

5 Přidání odpadkového koše do vnitrobloku na Kaštanové

Ve vnitrobloku na Kaštanové jsou nainstalovány dvě nové lavičky, občané si stěžují, že jsou lavičky často
obsazené spoluobčany, kteří dost hlučí. Přítomný zástupce MPO proto doporučuje volat na linku 585 209 540.
Dále je u laviček uschlý strom. Členové KMČ doporučují přidat odpadkový koš k lavičkám umístěných při
chodníku ve vnitrobloku.

6 Instalace zrcadla na křižovatku Štursova / Vejdovského

Opakovaný požadek občanů na umístění zrcadla na křižovatku Štursova / Vejdovského na stranu ÚP. Důvodem
je špatný výhled při vyjíždění z ulice Štursova.

7 Navýšení kapacit košů v přednádraží

MPO opět pozoruje, že jsou často přeplněné koše u nádraží, hlavně o víkendech. Doporučuje kontrolu
technického stavu odpadkových košů a eventuálně navýšit buď jejich objem, počet, anebo zvýšit frekvenci jejich
vyvážení.

8 Obecné informace

8.1 Příští jednání
Příští jednání KMČ se uskuteční 15.5. v 17 hod.

8.2 Ukliďme Česko
Předseda Binder poděkoval členům komise za jejich účast na akci Ukliďme Česko, kterou v naší městské části
organizoval pan Aleš Pátek ze SRPŠ ZŠ Zeyerova. Děkujeme zejména jemu, ale také všem rodičům a jejich
dětem, kteří přiložili ruku k dílu a pomohli nasbírat zhruba dvacet pytlů odpadků okolo řeky Bystřice.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 10. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Binder Svatopluk, Mgr. Ph.D.

Zapsal/a:
Prstek Aleš, Ing.

Ověřil/a:
Binder Svatopluk, Mgr. Ph.D.


